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KORTE BERICHTEN 

Nieuws van het VCI 
Gerrit Freije, secretaris Vereniging van Carnica Imkers 

Gebleken is dat er ruime belangstelling is om lid te 

worden van de Vereniging van Carnica Imkers. Dit 

heeft het bestuur een extra stimulans gegeven om 

voortvarend op de ingeslagen weg voort te gaan. 

Het bestuur heeft stappen gezet om de vereniging 

vaste vorm te geven. Het betreft de uitwerking van de 
doelstelling van de vereniging, namelijk het bevorde-

ren van het imkeren met de carnicabij. Concreet is nu 

gestart met twee projecten. 

Ten eerste: het samenstellen van een inventarisatie-

rapport over de carnicabij in Nederland. In dit rapport 

zal zo veel mogelijk informatie over het carnicaras 

worden opgenomen. Onder andere de raskenmerken, 

herkomst, carnicalijnen, carnicaimkers en -telers, 

bevruchtingsstations enz. 

Ten tweede: om de overgang naar de carnicabij 

mogelijk te maken wordt dit seizoen gestart met het 

ombouwproject. Dit project maakt het voor niet-carnica 
imkers mogelijk om hun bijenbestand om te bouwen 

naar carnica's. Imkers in het bezit van raszuivere carnica-

bijen zijn de imkers die op carnica willen overgaan 

hierbij behulpzaam. 

Een project waar veel van wordt verwacht. Het brengt 

immers de carnica-imkers bij elkaar, waardoor in 
verenigingsverband een goede binding zal ontstaan. 

En wat is er nu mooier dan om op zo'n positieve 

manier met elkaar te werken aan een toekomst met 

perspectief voor de Nederlandse hobbyimkerij! Met 

de zachtaardige carnica is imkeren voor velen een 

plezier, of kan dat worden. 
Belangstellenden kunnen bij de secretaris van de VCI 

nadere informatie aanvragen, 050-40 92 584 of E-mail: 

gfreije4@freeler.nl  De informatie zal per post of E-mail 

worden toegezonden. 

ABTB 

Enk Blankert, voorzitter ABTB 

De aanhoudende berichten over de aantallen niet over-
winterde bijenvolken beginnen verontrustende vormen 
aan te nemen. Om een goed beeld te krijgen zou ik de 
secretarissen van de afdelingen willen verzoeken in de 
afdeling een inventarisatie onder de leden te houden en 
de resultaten en bijzonderheden aan ons secretariaat door 
te geven. Een veel gehoorde opmerking is dat de niet-
overwinterde volken in aanvang voldoende sterk waren, 
maar dat de jonge bijen door de varroabesmetting het 
loodje hebben gelegd en dat bij of na inwintering de 
volkssterkte flink is teruggelopen door een tekort aan 
jonge winterbijen. 
• Onze studiedag, gehouden op 15 februari jl. kenmerkte 
zich o.a, door een goede sfeer, leuke discussies en een 
goede begeleiding door de zoons van Arno Kok bij het 
internetten. Aan de hand van een overzicht van te bezoeken 
webadressen werden vele interessante onderwerpen aan-
geboord. Aan de hand van een PowerPointpresentatie over 
bestuivende insecten werd uiteengezet hoe een 
presentatie kan worden verzorgd. Ton Thissen liet zien 
hoe het blad BIJEN tot stand komt en hield een enquête. 
Beschikbare documentatie en videomateriaal voor de 
afdelingen werden getoond. 
• Op 27 februari bezocht ik de afdeling Oldenzaal waar 
dhr. Erol Yilmaz een lezing hield. (zie ook 'Bij gepraat 
12' in BIJEN 12(1): .. (2003). 
• De algemene jaarvergadering op 1 maart 2003 verliep 
vlot, niet een goede inbreng van de aanwezigen. Door 
met een strakkere jaarplanning te gaan werken zullen we 
trachten de stukken volgend jaar wat sneller aan te leveren. 
Met enkele kleine aanmerkingen werd het verslag van de 
algemene ledenvergadering en het jaarverslag 2002 goed-
gekeurd. Op voorspraak van de kascommissie werd de 
jaarrekening goedgekeurd en het bestuur decharge ver-
leend. Het positieve jaarsaldo zal bij de reserve worden 
bijgeboekt. Volgend jaar bestaat de kascommissie uit de 
leden dhh. Vorkink afd. Groenlo, Kaalberg afdeling 
Liemers, en als reserve Hogebrug afd. St. Isodoriushoeve. 
Blij ben ik dat de algemene ledenvergadering zich uit-
gesproken heeft over verder onderhandelen met de 
overheid over bestrijding van Amerikaans Vuilbroed, 
waarbij de maximale inzet van de imkerorganisaties een 
preventieve rol speelt en de overheid de bestrijding voor 
haar rekening neemt. Onafhankelijk van wat de uitkomst 
van het overleg ook mag zijn, het signaal dat de imkers 
van de ABTB zich zorgen maken over de toekomst en 
hiervoor in verhouding tot de contributie een behoorlijk 
financieel offer wensen te brengen kan de overheid niet 
naast zich neerleggen. Vóór december 2003 zullen wij 
trachten duidelijkheid te verkrijgen of de goedgekeurde 
bijdrage van E3,- ook daadwerkelijk aan de leden door-
berekend dient te worden. 
Na een goede discussie waarin verschillende standpunten 
werden uitgewisseld heeft de vergadering met een duide- 
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LLTB 
Limburgse hoogwaardigheids-
bekleders actief in het groen 

VBBN VBBN 

lijke meerderheid gekozen voor een, zo werd het om-
schreven, meer eigentijdser bijenblad met 8 pagina's 
kleurendruk. Wanneer dit vernieuwende signaal ook door 
de algemene ledenvergaderingen van de drie overige 
partners in BIJEN wordt overgenomen kan het maandblad 
gezien worden als een goed promotiemiddel. Ook voor 
dit besluit geldt dat wij u vóór december 2003 zullen 
berichten of een verhoging m.i.v. 2004 doorgang zal 
vinden. Los van de eerdergenoemde 'toeslagen' bedraagt 
de afdracht aan ABTB voor 2004: gewone leden €14,- + 
€4,54 voor afdracht PPO-Bijen, jeugdleden €9,- + €4,54 
afdracht PPO-Bijen. 
Met instemming van de algemene vergadering heeft dhr. 
Jan Ligter i.v.m. zijn 50-jarig lidmaatschap en zijn grote 
en trouwe bijdrage voor de afdeling Blaricum—Laren de 
gouden speld ontvangen. Met de voorbeeldfunctie die dit 
lid heeft getoond wordt de imkerij gediend. Waardering 
voor inzet is dan op zijn plaats. Alhoewel er geen kandi-
daten waren gesteld voor het bestuur was de herbenoeming 
van A. Doornink en ondergetekende en de hierbij onder-
vonden motiverende ondersteuning d.m.v. een applaus 
zeer plezierig. In goede gezondheid hoop ik u tenminste 
nog een zittingsperiode te kunnen bijpraten. 
Daar er nog wat onduidelijkheden waren omtrent de leden-
aantallen per peildatum 1-1-2002 en 1-1-2003 worden de 
prijzen verbonden aan de afdelingen die procentueel en 
in aantal het hardste zijn gegroeid op een later tijdstip 
uitgereikt. Over het op 6 september geplande uitstapje 
kan ik mededelen dat er een bezoek gebracht zal worden 
aan de bijenstal van de afdeling Blaricum: de bijenstal 
van de universiteit van Utrecht zal worden bezocht waar 
een lezing wordt gehouden door mevr. Frouke Hofstede 
met als onderwerp: angelloze bijen en het onderzoek dat 
het instituut hieraan doet. Aansluitend zal een bezoek 
worden gebracht aan de zeer mooie botanische tuinen 
van de Universiteit. Bij lezing van dit artikel is nadere 
informatie over opgave en verschuldigde betaling bij 
deelname bij uw secretariaat bekend. Daar wij tijdig een 
bus dienen te reserveren is snelle opgave gewenst! 
Langs deze weg wil ik de vertegenwoordigers van de 
ANI, Dhr. D. van Houwelingen, Bond van Bijenhouders 
ZLTO, dhr. J. Beekman en LLTB, dhr. G. Linders danken 
voor hun komst en inbreng. 
In de rondvraag meldde dhr. Beekman dat bij voldoende 
deelname in september een cursus honingkeurmeester zal 
worden georganiseerd, kosten £175,-. Terug kan worden 
gezien op een actieve en betrokken vergadering. De leden 
van de drachtplantencommissies zou ik willen adviseren 
eens bij de afdeling voorlichting van hun provincie langs 
te gaan. U kunt hier gratis en voor niets een schat aan 
informatie en adressen ontvangen. Voorbeelden van de 
provincie Gelderland waren ter vergadering aanwezig. 
Ten behoeve van enige coórdinatie is het van belang dat 
u uw voorgenomen plannen ook meldt bij ons bestuurslid 
dhr. G. Hollander. 
Mededelingen over de hierna te noemen bijeenkomsten 
zal ik u in een volgende bijdrage geven: 4 maart Federatie-
overleg, 7 maart bestuursvergadering, 8 maart terugkom-
dag bijenteeltleraren Boxtel, 10 maart bijeenkomst Gelder-
malsen met SBI, 15 maart landelijke drachtplanten-
commissie, 22 maart Algemene Ledenvergadering LLTB, 
29 maart Algemene Ledenvergadering VBBN. 

Peter Elshout 
Ter gelegenheid van haar 75ste verjaardag heeft de Bond 
van imkers van de LLTB 98 honingbomen (Sophora 

.japonica) aan de Limburgse gemeentes geschonken. 
Dat betekende dat menig burgemeester en vele wet-
houders op verzoek van de imkerij even de armen uit de 
mouwen moesten steken om een boompje op te zetten. 
Radio, tv, dag- en weekbladen, maar ook vakbladen voor 
de tuinbouw deden verslag van de bijna chirurgisch 
geplande ingrepen om een boom te planten. Heel veel 
kinderen hebben op een feestelijke manier de goede voor-
nemens voor meer levend groen kunnen aanschouwen. 
Sommigen van hen mochten de hoge ome een handje 
meehelpen. 
Door de invallende vorst op 8 december moesten iets 
later geplande plantingen uitgesteld worden. Dat hield 
ook in dat meerdere hoogwaardigheidsbekleders t.g.v. 
gemeentelijke herindelingen en wisselingen van de wacht 
op grond van gemeentelijke verkiezingen afvielen. 
De organiserende imker was weer bij af en moet na de 
vorst, als de grond weer ontdooid is, een nieuwe bobo 
mobiliseren om de klus te klaren. De ingekuilde bomen 
staan voor onbepaalde tijd ergens in zijn tuin geparkeerd, 
wachtend om alsnog ergens op een geplande plaats in 
gemeentelijke grond te worden geplant. De op 25 novem-
ber 2002 officieel als eerste geplante honingboom heeft 
een wel heel bijzondere plaats gekregen: recht voor het 
enige provinciale gouvernementsgebouw dat ons land 
kent. U weet toch, dat alleen de Limburgse commissaris 
van de koningin het voorrecht heeft gouverneur genoemd 
te worden. 

Gedeputeerde Driessen mag onder de kritische blikken van 
bestuursleden van de Limburgse imkersbond zijn kunnen 
tonen bij het planten van een Sophora japonica. 
Een ereplaats recht tegenover de hoofdingang van het 
Limburgs Gouvernement. 
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